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ZAPISNIK 
S 26.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

26. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 15. studeni. 2021. (ponedjeljak) godine s početkom u 
16,00 sati  
 
Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Josip Ukalović, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 25 sjednice VMO Brašćine-Pulac 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 
 
DNEVNI RED 

 

1.  Usvajanje i prijedlog novih prioriteta za 2022. godinu te razmatranje obrađenih prioriteta 
2. Usvajanje Programa rada VMO i Financijskog plana VMO za 2022.godinu 
3. Dogovor oko organizacije Svetog Nikole 
4. Usvajanje Izvještaja o održanom Parkić party i Danu Svetog Luke 
5. Razno 

informacija o čvoru Kozala 
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Ad.1 
Predsjednik Vijeća gdin Josip Rupčić je upoznao vijećnike s obrađenim prioritetima za male 
komunalne akcije za 2022. godinu. Između ostalog analizirali smo reviziju istih od strane Grada. 

1. Odbijaju se prijedlozi Rijekaprometa za financiranje sanacije kolnika u Ulici Kozala 
2. Odbijaju se prijedlozi ZKD – Parac Ivana za financiranje rezanje granja na području Mjesnog 

odbora 
ZAKLJUČAK VIJEĆA O IZMJENAMA (u tablici) 
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Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge novih prioriteta. 
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Ad.2 
Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike s Programima rada Vijeća i Financijskim planom za 2022. 
godinu 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno usvaja Program rada i Financijski plan za 2022.godinu 
 
Ad.3. 
Predsjednik upoznao vijećnike o programu „dolazak Svetog Nikole“. S obzirom da se prema 
mjerama zaštite od COVID-a neće održati predstava predlaže se da se prijavljenoj djeci uruče 
poklon paketići 4 i 5 prosinca i to  

4.prosinca od 09,00 do 15,00 sati 
5. prosinca od 09,00 do 15,00 sati 

Tajnica i članovi vijeća će biti nazočni na podjeli paketića 
 
Ad.4 
Predsjednik upoznao vijećnike s Izvještajem o održanom programu Parkić party i Dani Svetog Luke  
Zaključak: Vijeće jednoglasno usvaja Programe Parkić party i Dani Svetog Luke 
 
Ad.5 
 
Predsjednik upoznao vijećnike o održanom sastanku dana 15.11.2021.g u 10,30 sati  u Odjelu za 
urbanizam, gospodarenjem zemljištem gospođom Mekić Lorella a vezano za upoznavanje sa 
projektom Čvor Kozala. Na istom je prezentirano idejno rješenje samog čvora kao i to da projektnu 
dokumentaciju i izvedbu samog čvora voditi će HAC. 
Vijećnik Zlatko Vosilla je dao prijedlog da se sadašnja Ulica Lukovići prekvalificira u Ulicu samo za 
lokalni promet, odnosno da se ne pretvara u slijepu ulicu koja je predviđena po GUP-u 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3 ) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 

 

  

 


